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Sektionsmöte Strands IF Friidrott 2023-05-29  
 

Plats: Strands IF Kansli kl. 19.00 – 20.30  

Närvarande: Anna Lundh, Anders Silén, Camilla Thor, Adelina Borges Olsson, Micke Ohlsson, Andreas 
Olsson, Ewa Niemi Andersson 
 

Mötet öppnas Anna hälsar välkommen. 
Mötessekreterare  Ewa N A. 
Dagordning Godkänns. 
Föregående protokoll Glysisvallen bokad för friidrottsskolan. Sand påfyllt i längdgroparna. 

 
Uppföljning fattade 
beslut/aktiviteter 

 Gemensam halvdag styrelse + tränare.  Har inte hunnits med nu 
under våren. Efter sommaren känns mer realistiskt. Planering för det 
får göras istället. 
 

Ekonomi 
 

 Är under kontroll. 
 Skattefri ersättning höjd sen årsskiftet. Anders stämmer av med 

Bernt så att vi gör rätt när det är aktuellt. 
 Ersättning för våra ”unga tränare”. Beslutas vara 60 kr/tim, 80 

kr/tim när man gått tränarutbildning. Antal timmar ska meddelas till 
Anders, regelbundet varje månad är bäst. 

 
Blodomloppet 
 

 Antal löpare i år var 2745, varav 138 sprang Lilla loppet. 
 Uppföljningsmöte för att sammanfatta årets lopp kommer att bokas. 

Viktigt att skriva ner förbättringstips inför nästa år medan loppet inkl. 
planeringen finns i färskt minne. 
 

Mötesfrågor  Egna tävlingar 
– Guldjakt. Nästa vecka (ev. 7/6 kl. 17.30).  
– Strands ungdomsspel. Anna fixar inbjudan. Anmälan en vecka före.  
– Tävlingskväll med löpgrenar. Ska planeras in. Ev. 12/6. 

 Sponsorgruppen 
Strands gemensamma sponsorlista kompletterades med friidrottens 
Blodomloppssponsorer. 

 Stranddagen 6 juni och Träningslokal i höst-vinter. Inget nytt. 
 Lagring dokument, laget.se, e-post samt Ekonomiska riktlinjer får 

tas på något kommande möte i höst. Kanske mest effektivt om 
någon/några kan göra ett förslag som sen kan diskuteras. 

 
Övriga frågor 
 

 Förråden på Glysis. Behöver städas och ”möbleras om”. Fixa i 
samband med en träningskväll? 

 Många som åker på någon gemensam tävling vore trevligt. Leksands 
sommarspel? Anna kollar vidare och kommer med förslag. Lilla OS i 
höst är förstås ytterligare ett bra tillfälle. 

 Cafévärdar på evenemang. Fyra ungdomar tillfrågats och tackat ja. 
 Friidrottsskolan. Chattgrupp startad för att planera vidare inför aug. 
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 Strands sommarmiddag. Friidrotten får ha två representanter. Anna 
och Anders utses/deltar gärna. 

 Presentation av oss i sektionsstyrelsen. Förslag från Anna att vi ska 
sätta ihop en kortare presentationsinfo, som t.ex. kan delges aktiva 
och föräldrar. Anna gör ett förslag på hur det skulle kunna se ut 
(”nivån”) och sen får var och en skriva kort om sig själva. 

 
Summering kring 
fattade beslut och 
kommunikation 

Gjordes enligt ovan. 

Nästa sektionsmöte Mån 26 juni kl. 19-20, på Glysis. Då mest fokus på Strands ungdomsspel. 
 

Mötet avslutas God uppslutning och trevlig stämning! 
 

 


